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Protokół posiedzenia nr 86/2023  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Obrady rozpoczęto 26 czerwca 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:34 tego samego                                 

dnia. 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna: 

Radna Alicja Biała 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Zastępca Burmistrza Miasta  – Karol Lizurej.    

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Pracownik Urzędu - Elżbieta Kaczan 

Pracownik Urzędu - Mariusz Buniowski 

Architekt - Adam Syczewski 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Katarzyna Hoszkiewicz  

 

Ad pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych RM Helena Szymkiewicz, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność 

obrad.  

 

Ad pkt 2. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

   3.   Opinia projektu uchwały w sprawie: 

3.1. projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyn: 

3.1.1. rozpatrzenie uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyna, 

3.1.2. uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. 

3.2  trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie 

Miejskiej Kętrzyn. 

3.3 powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

3.4  odmowy przyjęcia do realizacji wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie.          

3.5 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

3.6 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

3.7 uchylenia Uchwały Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku w sprawie zakresu          

i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze półrocze roku budżetowego.  

3.8 wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

3.9 powołania Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania wszystkich 

okoliczności powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za lata 2009-2016. 

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia Komisji w sprawie 

wykonania budżetu miasta za rok 2022. 

4.1 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2022 rok.   
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4.2 opinia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania                            

z wykonania budżetu miasta za 2022 rok.. 

4.3 opinia projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania 

budżetu Miasta w 2022 roku. 

6. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2023r. 

7. Opinia projektu stanowiska w sprawie zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

w Kętrzynie na II półrocze 2023r.  

8. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołu nr 85/2023 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 

członków w głosowaniu 6 głosów„ za”, 1 głos „nie brał udziału”-  porządek został przyjęty.   

 

Ad pkt 3. Opinia projektu uchwały w sprawie:  

 

3.1. Radni zapoznali się z projektem Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

przestrzennego miasta Kętrzyn.  

Radny Daniel Sapiński zwrócił się z pytaniem w sprawie uwag dotyczącej działki na terenie 

dawnego PKS-u.  

Pracownik Urzędu Elżbieta Kaczan poinformowała, iż zmiany do projektu Studium zostały 

udostępnione do wglądu na przełomie stycznia/ lutego. W terminie wpłynęła uwaga od firmy 

Transport Osobowy Joanna Mickiewicz znajdującej się przy ul. Bydgoskiej 24. Uwaga 

dotyczyła przekształcenia  zajętego terenu ze strefy mieszkaniowej na strefę usługową. Decyzją 

Burmistrza jest odrzucenie uwagi, gdyż przyjęcie jej może spowodować zbyt duży konflikt 

społeczny.    

Pracownik Urzędu Mariusz Buniowski odczytał pismo, podpisane przez 36 mieszkańców 

osiedla , w którym wyrażony jest sprzeciw przyjęciu uwagi.  

Radny Daniel Sapiński zwrócił się z pytaniem…-  czy sposób zagospodarowania tego terenu, 

czyli przejście na strefę mieszkalną  nie utrudni rozwoju przedsiębiorców, którzy tam 

funkcjonują?  

Pracownik Urzędu Elżbieta Kaczan poinformowała, iż firma, która funkcjonuje na tym 

obszarze od samego początku wiedziała jakie przeznaczenie ma dany teren.  

Architekt Adam Syczewski, ponownie wyjaśnił wszelkie zmiany zaistniałe w Studium 

zagospodarowania przestrzennego.   

 

3.1.1. Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz przeszła do opiniowania rozpatrzenie 

uwagi wniesionej do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyna. Kto jest „za” odrzuceniem uwagi wniesionej do projektu 

Studium?  Przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „ 

przeciw”, 1 głos „ wstrzymujący się ” – uwaga nie została odrzucona.  

 

3.1.2. Następnie przystąpiono do uchwalenia Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania  przestrzennego miasta Kętrzyna. Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 3 głosy „za”, 3 głosy „ przeciw”, 1 głos „ wstrzymał się” – 

głosowanie nie dało rozstrzygnięcia.  
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3.2. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  Katarzyna Hoszkiewicz, omówiła 

projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Miejskiej Kętrzyn. W dyskusji wziął udział: Radny Daniel 

Sapiński.  Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- 

opinia pozytywna. 

 

3.3. Sekretarz Miasta Halina Kuriata opowiedziała o projekcie uchwały w sprawie powołania 

Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. Zwróciła się z 

prośbą, o wyznaczeniu osób, które zostaną powołane do pracy w zespole. Komisja wyznaczyła 

Radnego Jana Mickiewicza, Sekretarz Miasta Halinę Kuriatę, Przewodniczącą Komisji Helenę 

Szymkiewicz. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały wraz z 

wyznaczonymi kandydatami. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 

6 głosów „za”, 1 głos „ wstrzymujący się” - opinia pozytywna. 

 

3.4. Przewodnicząca Helena Szymkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie odmowy 

przyjęcia do realizacji wniosku o podjęcie Stanowiska Rady Miejskiej w Kętrzynie. Komisja 

przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono. Przewodnicząca 

Komisji przystąpiła do opiniowania projektu uchwały.  Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów „ wstrzymujący się” - opinia 

pozytywna. 

 

3.5. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

Poinformowała, że od bieżącego miesiąca zostało podjęte rozporządzenie, które zwiększa 

wynagrodzenie pracowników samorządowych. Pierwotny budżet był niedoszacowany i 

potrzeba jest sukcesywnie go uzupełniać.  

Radna Wioletta Czech zwróciła się z pytaniem w sprawie kwoty 1,5 mln …- czy są to 

potrzebne pieniądze tylko dlatego, że wzrosła najniższa krajowa?  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, iż ok 500 tyś. musimy dołożyć do odsetek 

kredytu.  Poinformowała również, że na początku roku mieliśmy zaplanowane wynagrodzenia 

tak naprawdę niezabezpieczające do grudnia wynagrodzeń pracowników. Stwierdza, że                  

w całej Polsce w tym roku budżety są niedoszacowane, a środki zabezpieczane były w miarę 

możliwości, aby budżet zbilansować.   

Radny Tomasz Komorowski stwierdza, że 1 mln zł. na wynagrodzenia jest bardzo dużą kwotą 

szczególnie, że Urząd nie liczy 300 pracowników.  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec informuje, że podwyżki muszą zostać podniesione          

osobom, które w swojej kategorii nie otrzymują minimalnych płac. Do tej pory na ul. 

Ogrodową   przeznaczaliśmy własne środki, wypracowane z naszych dochodów. Wszelkie 

działania są  robione w świetle prawa. Następnie przewodnicząca przystąpiła do opiniowania 

projektu  uchwały. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 1głos 

„za”, 4 głosy  „ przeciw”, 2 głosy „ wstrzymujące się”  - opinia negatywna.  

 

3.6. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego 

projekt uchwały  przeszła do opiniowania.  Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali 

w głosowaniu 1głos „za”, 4 głosy „ przeciw”, 2 głosy „ wstrzymujące się”  - opinia negatywna.  

 

3.7. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie  

uchylenia Uchwały Nr XI/68/99 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 maja 1999 roku                   
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w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za pierwsze 

półrocze roku budżetowego. Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projekt uchwały  

przeszła do opiniowania.  Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 

głosów „za”, 2 głosy „ wstrzymujące się”  - opinia pozytywna.  

 

3.8. Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła przedmiotowy projekt uchwały w sprawie   

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości. Komisja po przeanalizowaniu przedmiotowego projekt 

uchwały  przeszła do opiniowania.  Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali                

w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna.  

 

3.9.  Radny Daniel Sapiński przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 

Doraźnej Rady Miejskiej w Kętrzynie w celu kompleksowego zbadania wszystkich 

okoliczności powstania roszczeń osób prowadzących przedszkola niepubliczne za lata 2009-

2016.  

Radny Tomasz Komorowski zwrócił się z pytaniem do radnego Daniela Sapińskiego…- jakie 

kompetencje miałaby ta komisja? Opiniotwórcze?  

Radny Daniel Sapiński w odpowiedzi informuje, że tak. Wszystkie komisje działające                     

w danym zakresie przedstawiają radzie swoje opinię i rada ostatecznie decyduje co się stanie. 

Jeżeli komisja doraźna stwierdzi podejrzenie popełnienia przestępstwa to zwróci się do rady o 

np. skierowanie sprawy do prokuratury. Przewodnicząca przeszła do opiniowania powyższego 

projektu uchwały. Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu, 2 głosy 

„za”, 3 głosy „ przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”- opinia negatywna. 

  

Ad pkt 4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 r. oraz opinia 

Komisji  w sprawie wykonania budżetu miasta za rok 2022.  

Radni nie wnieśli pytani ani uwag.  

 

4.1. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Kętrzyn wotum zaufania za 2022 rok. Komisja przy  udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „przeciw”, 1 głos „ wstrzymujących się”- 

opinia negatywna.  

 

4.2. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania   z wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 5 głosów              

„ wstrzymujących się”- opinia pozytywna. 

 

4.3. Następnie komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Kętrzyn absolutorium z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 

Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 1 głos  

„ przeciw”, 4 głosy „ wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

 

Ad pkt 5. Przewodnicząca przeszła do przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z kontroli wykonania budżetu Miasta w 2022 roku.  

Radni nie wnieśli pytań ani uwag.  
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Ad pkt 6. Omówienie planu pracy komisji na II półrocze 2023r. Radni zapoznali ze 

stanowiskiem w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2023r.  

Radny Daniel Sapiński – zgłosił poprawkę do planu pracy komisji w punkcie: 

7. Funkcjonowanie Dziennego Domu Seniora,- dodając do punktu .„oraz Centrum Opiekuńczo- 

Mieszkalnego.” Przewodnicząca komisji przeszła do opiniowania poprawki radnego Daniela 

Sapińskiego. Komisja przy  udziale 7 członków obecnych na sali   w głosowaniu 7 głosów „za”- 

opinia pozytywna. 

 

Ad pkt 7. Komisja w toku dyskusji ustaliła następujący plan pracy Komisji na II półrocze 

2023r.  

1. Analiza wykonania budżetu miasta za I półrocze 2023 r.  

2. Zapoznanie się z przebiegiem i organizacją czasu wolnego dzieci i młodzieży  w okresie     

wakacji.   

3. Monitoring bieżących programów i  inicjatyw związanych  pozyskiwaniem środków  

zewnętrznych na rozwój oświaty, kultury i sportu. 

4. Zapoznanie się z aktualnymi informacjami i podejmowanymi działaniami przez Gminę 

Miejską Kętrzyn  w sprawie roszczeń przedszkoli.  

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw skierowanych do komisji.  

6. Opiniowanie projektów uchwał i stanowisk na sesje Rady Miejskiej w Kętrzynie.  

7. Funkcjonowanie Dziennego Domu Seniora oraz Centrum Opiekuńczo- Mieszkalne.  

 

Następnie przewodnicząca Komisji przystąpiła do opiniowania projektu stanowiska   w sprawie 

zapoznania się z planami pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Kętrzynie na II półrocze 

2023r. 

Komisja przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu : 7 głosów „za” - pozytywnie 

przyjęła stanowisko.  

 

Ad pkt. 8. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

Radni nie wnieśli zapytań i wolnych wniosków. 

 

Ad pkt 9. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 85/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

  

Ad pkt 10. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie 

komisji. 

 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                          (-) Helena Szymkiewicz  


